
Verslag 164e vergadering van het Seniorenplatform 
28 maart 2023 

Aanwezig: Emilie, Ties, Dika, Willie, José, Anke, Fred, Mathieu 
Afwezig: Christa, Cor 

 
1. De voorzitter opent de vergadering. 

2. Notulen van de 163e vergadering vastgesteld en goedgekeurd.  
Actielijst besproken en aangepast (zie bijlage) 

3. Mededelingen:  
José gaf aan de eerstvolgende drie keren niet aanwezig te kunnen zijn bij de Senioren 
vergaderingen i.v.m. het volgen van een traject bij SanaVera. Zij blijft wel actief.  
Dug-out bij de Jeu de Boules op het Koag terrein eindelijk gerealiseerd na 15 maanden actie. 

4. Gast: Jolanda Copier, sinds 2021 projectleider Duurzaamheid Krimpen. Zij versterkt het 
team wat voorheen alleen gerund werd door Liesbeth Plaisier. Per 1 april komt daar de 
verduurzaming bedrijven bij met Michel Roks voor de economie. 
Sinds 4 weken hebben ze een eigen plek in het oude Rabo gebouw met 2 dagdelen t.w. 
dinsdagmiddag van 12-16.00 uur en woensdagochtend van 9-13.00 uur voor vragen. 
Het heeft nog niet zoveel bekendheid. Er moet nog flink gecommuniceerd worden. Er is een 
eigen website: www.krimpenduurzaam.nl en hun socials. Aanmelden voor hun nieuwsbrief 
kan ook. 

Koopwoningen: iemand komt langs of indien digitaal vaardig 3D plaatjes op de PC. Uitleg 
over slimme meter, is warmtepomp haalbaar? Er zijn inkoopacties via het energieloket van 
de gemeente Er worden ook warmtescans gemaakt.. Voor vragen: 
info@krimpenduurzaam.nl of de energieloketten benaderen. 
Huurwoningen: samenwerking met Qua Wonen en Havenstede voor versnelling op 
panelen, water en 3D glas. Er is een energiecoach die bezoeken aflegt en gratis 
aanpassingen doet.  
Er is ook een VVE adviseur: Deze zit soms ook in het loket. 
Klimaatweek: eind oktober tot begin november. Dit herhaalt zich ieder jaar 
Krimpen Schoon: 40 nieuwe prikstokken aangeleverd. 

Jolanda bracht informatie mee over subsidies, krimpenduurzaam.nl/subsidies en een boekje 
met 50 slimme tips om energie te besparen. Op regionaal energieloket staan filmpjes met 
uitleg over verduurzaming, radiatorfolie, CV op 60⁰C etc. www.regionaalenergieloket.nl.  
Mathieu vroeg zich af of het fonds SVn (Stimuleringsfonds Volkshuisvesting voor 
Nederlandse gemeenten) nog bestaat. Dit biedt zaken aan zoals een starterslening en 
duuzaamheidslening.   

Als afsluiting ontving het SP  een duurzame “broodzak” ter vervanging van plastic 
verpakkingen. 

Het SP wil wel “een broodje duurzaamheid” organiseren met initiatief van de gemeente 
waarbij ons adressenbestand gebruikt kan worden. Na de zomer in september lijkt een prima 
tijdstip! In de komende SP nieuwsbrief kunnen we daar dan aandacht aan besteden. Contact 
persoon is collega Hermien Buis. Zij zal contact opnemen met Mathieu 

Dika had een vraag rondom opvang vuil. Er zijn gemeentes waar alles op een hoop gaat en 
centrales het uitsplitsen. Er komt tzt meer informatie hierover vanuit onze eigen gemeente. 

5. Buurtkamers 
Een uitgebreid verslag over de buurtkamers binnen Krimpen is ontvangen. Er zijn 
buurtkamers die goed en minder goed bezet zijn. De vraag is hoe efficiënt mogelijk lege uren 
ingevuld kunnen worden. Het is ook een financieel probleem. Alleen vrije inloop activiteiten 

http://www.krimpenduurzaam.nl/
mailto:info@krimpenduurzaam.nl
http://www.regionaalenergieloket.nl/


zijn gratis. Mathieu heeft het bij de wethouder neergelegd. We zijn benieuwd naar het 
vervolg hierop! 

6. Stand van zaken en voortgang   

 * Werkgroep cultuur, Christa, José en Willie gesprek gehad met Floor Tuink,       

beleidsmedewerker cultuur en Mariska Scalongne van Synerkri met name over cultuur en de 

Tuyter (zie email van Christa, 20 maart met bijlage cultuurgesprek) 

* Werkgroep wonen, Ties en Dika hebben voorbesproken wat zij aan Ton Versteeg en 

Michel Noorlander ( beleidsambtenaren) op hun volgende Zoom vergadering in april willen 

bespreken. 

1. Hoe zit het met thuiszorg voor de ouderen die thuis blijven wonen ( langer 

zelfstandig) 

2. Hoe houdt Quawonen daar rekening mee? 

3. Zou het mogelijk zijn voor ouderen om op eenvoudige wijze naar het IJsselland 

ziekenhuis te komen en ook Capelse brug zou fijn zijn.  

4. Een serviceappartement is ook een wens. 

5. Is er nog vrije bouwgrond? 

Ook een punt: internet lastig voor ouderen vooral als zij ook nog eens slechtziend zijn 

*Broodje brandweer: Fred en José hebben email ontvangen van Esmeralda. Voorgestelde 

datum 30 oktober a.s. van 12.00 – 14.00 uur staat vast. Locatie brandweerkazerne. Niet 

rolstoel toegankelijk maar was vorige keer geen probleem. Wel goed inzicht hebben op de 

bezoekers. Esmeralda heeft gevraagd om een interactieve bijeenkomst. Brandweer wil een 

demonstratie vlam in de pan geven en de veiligheidsregio betrekt ook de ambulancezorg 

erbij. Zij kunnen veel vertellen uit hun praktijkervaring zoals bijv. valpreventie en info over 

reanimatie. Esmeralda maakt t.z.t. de uitnodiging en vraagt hoeveel leden het SP zouden 

willen uitnodigen. Eind augustus/half september uitnodiging versturen. De capaciteit van de 

zaal is 65 personen.  

*Definitief jaarverslag met de aanpassingen zoals doorgegeven in de vergadering 

vastgesteld 

*Bestuurlijke onderwerpen doorgeschoven april 

*Prioriteiten doorgeschoven naar april  

7. Bankjes Crimpenhof: 

De vertegenwoordiger van de winkeliersvereniging heeft benadrukt dat er een aantal bankjes 

komen met rugleuningen. Ze worden in ieder geval 48 cm hoog. Er zal ook gekeken worden 

of aan de bestaande bankjes iets te doen is. 

8. Onafhankelijk Client Ondersteuning (OCO) 

SP was uitgenodigd maar bijeenkomst was vooral informatief. 

9. Rondvraag: 

- José gaf aan dat de gezondheid van Jo Schuurman te wensen overlaat. Mathieu heeft hem 

gesproken tijdens het concert in de IJsseldijkkerk. Hij gaf aan graag wat meer te willen 

wandelen! Maar kan niet altijd zonder hulp. 

- Dika las een interessant artikel in het FD Magazine over kangoeroewoningen. Het artikel 

wordt gescand en per email separaat doorgestuurd aan iedereen. 

- Emilie en Willie hebben de “Uitnodiging tot meedenken en invulling geven aan een 

onderzoeksvoorstel” bijgewoond. Een initiatief van TU Delft, Erasmus MC en zorgcentra over 

beginnende dementie. Professionals uit het bedrijfsleven en ervaringsdeskundigen waren 

aanwezig. Workshops werden gehouden. Er komt een groot onderzoek. Een interessante 

dag geweest! 

- Ties, Cor en Mathieu zijn bij elkaar geweest wat betreft de financiën. Vorig jaar is het toilet 



betaald, deels doen we dat uit de lopende rekening en deels uit het Caiwayfonds. Het rijwiel 

voor Crimpenersteyn is ook uit het fonds betaald. 

10. Sluiting 

De voorzitter sluit om 11.50 uur de vergadering. Eerstvolgende vergadering 25 april. 


